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§19 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet, Kriistina Pekkola, tackade för förtroendet att leda mötet och
hälsade välkommen till dagens styrgruppsmöte. 

§20 Val av protokolljusterare 

Beslut

1.  Tom Roodro (sek)
2.  Tony Rahm (justerare)

P R O T O K O L L  2 5  N O V E M B E R  2 0 2 2
Datum och tid:
2022-11-25, kl. 13.00-15.00
Plats:
MISO Södra Vallgatan, Malmö
Protokollet omfattar:
§§ 19-29
Beslutande (ledamöter):
Frida Trollmyr, Tony Rahm, Tommy Theorin, Ewa Bertz, Zeynep Erdal, Fredrik Björk,
Kristiina Pekkola 

Ej närvarande:
Omid Mahmoudi

Övriga närvarande: 
Tom Roodro (samordnare Malmöandan)
Verenice Bengtsson (samordnare Malmöandan)
Nils Philips (projektledare Malmö Tillsammans)
Katarina Ohlsson (MISO)
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Beslut

1.    Styrgruppen har tagit del av protokoll från styrgruppsmöte den 21 september
och lägger dem till handlingarna. 

 

§21 Föregående mötes protokoll
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§22 information om genomförda aktiviteter inom Malmö Tillsammans,
höst 2022

Föredragande: Nils Philips, projektledare Malmö Tillsammans. 

Sammanfattning

Nils Philips redogjorde för genomförda aktiviteter inom Malmö Tillsammans, hösten 2022.
Malmö Tillsammans är inne på sitt sista halvår, avslutas i april 2023. Han tog bland annat
upp följande: 

·Grön lokalekonomisk analys är en metod att definiera vilka resurser som finns i ett lokalt
område och hur man bättre kan ta tillvarata dessa. Mer att läsa om lokalekonomisk analys
finns att läsa här. Analysen utgår från data som hämtas från SCB. Från resultatet av
analysen går att göra aktiviteter baserat på behov. 

·Lokalvaluta. Det genomfördes ett test med detta i Kirseberg under våren 2022. Med den
här metoden testade man hur resurser kan stanna längre i ett område, och stödja den
lokala utvecklingen. Se rapport som finns här.

·Medborgarbudget. I projektet har man testat detta verktyg i liten skala, på Sofielund
(Naturmolnet) och i Kirseberg (kultur- och fritidshuset). För mer information se här. 

·Idéburen välfärd. Projektet har gjort en kunskapsresa för att stärka kapaciteten för
offentliga att handla upp från idéburna organisationer och för idéburna organisationer att
kunna svara på anbud. Det kommer en ny lagstiftning kring detta från och med januari
2023. För mer information se här. 

Beslut

1.    Styrgruppen har tagit del av föredragning om höstens aktiviteter inom Malmö
Tillsammans. 

2.    Styrgruppen gjorde ett medskick/fråga till Malmö Tillsammans styrgrupp om hur den
fortsatta finansieringen kommer att se ut. 

 

https://www.malmotillsammans.se/post/den-gr%C3%B6na-lean-satte-fart-p%C3%A5-bilpoolsdr%C3%B6mmen-hos-brf-ida
https://www.malmotillsammans.se/post/l%C3%A4rdomar-och-erfarenheter-fr%C3%A5n-backs-testet
https://kvartersbudget.malmotillsammans.se/
https://www.malmotillsammans.se/post/andra-tr%C3%A4ffen-om-id%C3%A9buren-v%C3%A4lf%C3%A4rd
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Sammanfattning

Föredragande: Katarina Ohlsson

Sammanfattning

Katarina ställde frågan till styrgruppen hur Malmöandan kan involvera idrottsrörelsen.
Idrottsorganisationer är hårt pressade, primärt i förhållande till den egna verksamheten.
Katarina gav ett medskick till styrgruppen i frågan ”vad är det vi vill få ut av idrotten”? 

Styrgruppen hade utifrån ovanstående frågeställning ett samtal om detta. 

Man talade bland annat om vikten av att göra aktiviteter som ger ett mervärde/är relevant
för idrottsorganisationer, som inte är en belastning. 

§24 Information om genomförda aktiviteter inom Malmöandan, höst 2022

Föredragande: Tom Roodro och Verenice Bengtsson

Sammanfattning

Samordnarna redogjorde för genomförda aktiviteter under hösten 2022. 
·Malmötimmen, om hat, hot och rasism i samverkan med Kodex Malmö. Se film från
arrangemanget här.
·Lärandeluncher. Bland annat med Habitat Q, Rosengårds fastigheter och
fritidsförvaltningen. 

·Pågående arbete med arbetsmarknads- och socialförvaltningen, Rädda Barnen, IKANO,
IKEA om ”Impact Malmö”. Ett projekt där man tar ett gemensamt tag om att mäta effekter
av sina insatser för att stärka ungas möjligheter att etablera sig på arbetsmarknaden. 

·Samverkansmöte med polisen och föreningsdrivna mötesplatser. Polisen bjöd in
föreningsdrivna mötesplatser för dialog om hur olika aktörer i staden tillsammans kan
bidra till en tryggare och säkrare stad. Malmöandans samordnare facilliterade mötet.

Beslut

 1. Styrgruppen har tagit del av föredragning om höstens aktiviteter inom Malmöandan. 

P R O T O K O L L  N O V E M B E R  2 0 2 2

§ 2 5  P R E S E N T A T I O N  A V  F Ö R S L A G  F Ö R  M A L M Ö A N D A N S  T E M A  2 0 2 3  S A M T
Ö V E R G R I P A N D E  P L A N E R I N G  

§23 Hur får vi med idrotten i Malmöandan

Föredragande: Verenice Bengtsson och Tom Roodro

Sammanfattning
Tom och Verenice gjorde en presentation av förslag för nästa års tema med fokus på
diabetes typ 2 och hur vi kan samverka mellan samhällssektorerna för att arbeta med
prevention.

Som en uppföljning av dialogforumet 2022 och Malmötimmen HT 2022 kommer
samordnarna att arbeta med frågor kring ungas situation på arbetsmarknaden och
arbetet mot det digitala hatet.

https://www.malmoandan.se/vad-vi-g%C3%B6r
https://www.malmoandan.se/vad-vi-g%C3%B6r
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§ 2 6  O M  S T Y R G R U P P E N S  R O L L  O C H  F Ö R V Ä N T N I N G A R

Föredragande: Tommy Theorin

Sammanfattning

Vid mötet lyftes en fråga om det skulle finnas ett motsvarande verkställande utskott till
styrgruppen, som särskilt kan stödja samordnarna för Malmöandan. 

Samordnarna sammanfattade hur uppdraget för styrgruppen är definierat i
samarbetsplanen. 

Beslut

1. Beslutades att inte tillsätta ett verkställande utskott. 

§27 ekonomi

Föredragande: Tommy Theorin

Sammanfattning
Ekonomin följer planen. Alla kostnader kan härledas till de aktiviteter som är
definierade i samarbetsplanen. 

P R O T O K O L L  N O V E M B E R  2 0 2 2

§28 övrigt 

1.Det lyftes upp en fråga huruvida det skulle kunna finnas en adjungerad från Malmö Universitet
att sitta med i Malmöandans styrgrupp. 

2.    Hur tar vi tillvara den kunskap som kommer upp genom de dialogträffar vi har under
respektive år? 

Beslut

1.Det beslutades att Fredrik tar kontakt med Malmö Universitet om vem som skulle kunna
representera Malmö Universitet. 

2.Det beslutades att det vid nästa möte tas med en punkt om hur Malmöandan ska använda sig
av de upparbetade kunskaperna. 

§29 Nästa möte

Beslut 

1. Nästa möte beslutades till den 10:e februari  kl 13-15

Sekreterare   Tom Roodro
 

Justerande  Tony Rahm
   
                                         

Beslut

1. Beslutades att nästa års tema är ”jämlik hälsa -rörelse och kost - med särskild
inriktning på diabetes typ 2” och dess bakomliggande orsaker. 

2. Samordnarna följer upp arbetet kring ungas lika villkor på arbetsmarknaden samt
demokrati och kunskap för att motverka hat och hot i staden. 


